

Lysator Styrelseprotokoll 2024-06-27

1. Mötets öppnande

Mötet öppnas 17:48

2. Formalia

2.1. Val av mötesprecidie

Nathaniel Mattsson - Ordförande

Johan Holtz - Sekreterare

2.2. Val av justerare tillika rösträknare

Hugo Hörnquist - Justerare tillika rösträknare

2.3. Fastställande av röstlängd

Fastställs till 4 pers

2.4. Fastställande av föredragningslista

Fastställs som framlagd

3. Rapporter och meddelanden

3.1. Vårmötet

Föreningen har mött våren.

Hugo håller på att ta fram röstningsprotokollet från omröstningen av lokalnamn

Johan rapporterar att vårmötesprotokollet i övrigt är färdigt

Nathaniel rapporterar att arbetsordningen nu är med i stadgarna

3.2. Vårgrillning

Våren har grillats.

Vi tog med några av de deltagande till ^ (Hatt) för donation av möbler.

Några bord och stolar märktes för donation. Minst en IKEA trästol, ett antal av Marcus stolarna och något skrivbord. Tyvärr antecknade ingen exakt vad.

3.3. Övrigt

Inga övriga rapporter.

4. Lokalsituationen

4.1. Kontrakt

Admittansen ska fakturera oss för kostnaden av rumshyran.

Ändring till kontraktet blir att samarbetsavtalet ska skrivas för samma period som hyresavtalet istället för som det står i skrivande stund.

Mötet beslutar att föreningen ska skriva ett kontrakt med Admittansen för ytterligare ett års samarbete kring ` (Grav/Kontoret).

Gunnar renskriver kontraktet efter mötet.

4.1. Övrigt

Konstaterar att det borde finnas en Lysator och Admittansen poster på Kontorsdörren för att markera samarbetet mellan föreningarna.

Johan rapporterar att koden för smartlåset till ´ (Akut/Vardagsrummet) är färdig och att det nu återstår att driftsätta systemet.

Beslut tas för att köpa in ett Danalock v3 Scandi för andra rummet. Kostnad är ca 1850 kr.

Diskussion kring hur och vilka som ska skriva under hyresavtal med HusETT. Man kommer fram till att det löses efter mötet.

5. Per capsulam

Inga per capsulam beslut har tagits sedan senaste mötet.

6. Övriga frågor

Johan frågar om status på kontrakt och faktura för Campusvandring med D-sektionen. Det borde finnas saker i postfacket. Det borde klaras upp inom kort.

Hugo förklarar sina tankar angående senaste tidens GOTO10 diskussioner.

Vi borde ta betalt för att delta på deras event eftersom det är direkt marknadsföring för dem och vi vill då ha någon motprestation. Det är kutym att man tar betalt för det bland studentföreningar.

7. Mötets avslutande

Mötet avslutas 18:14